
PRVI PRISPEVKI
Akdja za zbiranje denarja za obnovo letovišča Pacug se je že začela, čeprav še ni v polnem teku. Še predno pa se je

dobro začela, se je nekaj naših občanov že zglasilo na občini in prineslo svoj prispevek, v denarju ali cestnih obvezni-
cah. To je dokaz, da se naši občani zavedajo, kako pomembno je to letovišče v Pacugu za naše najmlajše in kako
škoda bi bilo, če bi ga izgubiH. Veliko otrok, ki so tam preživljali počitnice ob morju, bi morda ne tisto ne druga leta ne
videlo morja. Tako pa so se lahko kopali in sončili, marsikateri je tudi stopil na morskega ježka, vendar so bili razi-
grani in srečni. In verjetno si vsi želimo, da bi bilo teh naših najmlajših občanov, razigranih in srečnih, čim več.

Nedvomno si marsikatera dru-
žina ne more privoščiti, da bi pri-
spevala večjo vsoto, pa jim je morda
nerodno ponuditi manjšo — dinar
na dinar bo pomagal Pacugu do
nove podobe. Prav gotovo je veliko
takih, ki svojih otrok nikoli niso vpi-
sali v počitniško kolonijo in so pre-
pričani, da jih tudi ne bodo. Morda
res ne, vendar je toliko drugih, ki bi
to radi naredili, če bi le imeli mož-
nost. In ta možnost bo, če bomo
naše letovišče uredili in obnovili,
čeprav le s skromnim prispevkom
vsakega našega občana.

EMA FON: »S svojimi otroki iz
vrtca Rožna dolina vsako leto pre-
življam počitnice v Pacugu in vem,
kakšne so tam razmere. Vem tudi,
da to letovišče potrebujemo za naše
otroke, ki jih imam zelo rada in tudi
pomislila nisem na to, da ne bi pri-

spevala. Program sem poznala že
prej in ker se zavzemam za to, da bi
letovišče obdržali, mi ni bilo težko
dati 1500 dinarjev.

LJUDMILA SUŠNIK: »Z
možem sva se takoj odločila, da
bova prispevala 1000 din, čeprav
sprava nisva vedela, koliko. Svojih
dveh otrok sicer nikoli nisem po-
slala v Pacug, vendar bodo morda
šli moji vnuki. Pa tudi če ne bodo
šli, koliko je takih otrok, ki bodo z
našo pomočjo to lahko naredili.
Mislin^ da bo s pomočjo vsakega
občana, pa čeprav bo le skromna
vsota, akcija uspela in bomo v ob-
čini Pacug lahko obdržali. Za ak-
cijo sem zvedela potem, ko smo v
poštnem nabiralniku našli prospekt
za obnovo letovišča«

FRANC OVEN: »Za program
obnove Pacuga sem vedel že prej,

vem pa tudi, da bi obalne občine že-
lele kar največ zemlje ob morju
zase, da bi tam lahko postavili nove
hotele in razvijali turizem. Mi-
slim, da moramo letovišče obdr-
žati in cestne obveznice, ki sem jih
prispeval v višini 3000 din, sem
tako ali tako že odpisal. Upam^da
bo akcija uspela in da bodo naši
otroci v Pacugu lahko še naprej
preživljali tople poletne dni.«
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